

## 砂盘 Velcro discs

### 描述: Description:

Used for grinding and polishing steel, flash and seam removal on molded parts and a broad range of nonferrous metalworking and woodworking applications

拉绒片被用来打磨抛光金属，移除焊缝。以及大范围应用于有色金属和木工作业。

### 产品特点: Benefits of our products:

1. 金属和木材磨削，平面加工，抛光
  2. 用于平整或等高表面的轻中度打磨，修补，校正，抛光
  3. 工件和设备除锈除污
  4. 便于装卸
1. Used in woodworking and metalworking for stock removal, sanding/grinding flat surfaces, dimensioning and finishing
  2. For use on contours or flat surfaces for light to medium pressure grinding, blending, leveling, and finishing application
  3. Cleaner workpiece and equipment
  4. Easy application and removal

### 产品类型: Categories:

#### 1. Yellow velcro discs

产品特点: 运用高质量磨料，优质欧洲纸和高品质合成树脂，采用半开放的植砂方式和特殊的防堵塞涂层，有效地提高了打磨效率和使用寿命。

用途: 黄色拉绒片是一种特殊的适合快速打磨的产品，适用于不同曲面和油漆的抛光，如汽车零件、风电叶片、家具、木材、船舶、复合材料等。

Benefits of our products: Used high-quality special processed abrasive grain, high-quality Europe paper and high-quality synthetic resin, semi-open sand planting method and special stearate coatings are excellent to prevent clogging and adhesion, and maximize the performance of sand

discs and working life.

**Application:** The type of yellow sand disc is a special product suitable for fast grinding. It is suitable for different curved surface and paint polishing, like automobile metal parts, wind power blades, furniture, wood, ship, composite materials and other materials.

## 2. White velcro discs

**产品特点:** 运用高质量磨料，乳胶纸和高品质树脂制成，涂有特殊涂层，应用范围广，能有效防止堵塞。

**用途:** 广泛用于 3C 金属、锌铝合金零件、木材、油漆、家具、墙面、塑料等复合材料的研磨和抛光。

**Benefits of our products:** It is made of high-quality special processed abrasive grain, latex paper and update resin, with Special coating of zinc stearate, which has a wide range of applications and is effective in preventing clogging.

**Application:** It is widely used for grinding and polishing of 3C metal, zincaluminum alloy parts, wood, paint, furniture, wall, plastic and other composite materials.

## 3. Film discs

**产品特点:** 采用 PET 聚酯薄膜，强度高、定型好，表面平整度高、耐高温，产品柔韧性好，能够加工出更光洁的表面。

采用特殊植砂工艺，磨料颗粒定向排列，磨粒分布均匀，产品表面锐利，切削效率高，工件表面光洁度和一致性好。

使用耐高温树脂和高强度的基材，结合特殊粘剂，防止深纹及不规则纹路，不易产生深划痕，能够充分发挥本产品的耐持久性。

特殊表面防堵塞涂层，良好的排屑能力，能够避免磨粒堵塞，最大限度的提高砂纸的性能。

该产品具有比砂布更好的表面平整度、比砂纸更好的强度和尺寸稳定性，且耐水。耐油，可适用于干湿两种打磨方式。

**用途:** 汽车底漆打磨、面漆抛光修磨，汽车车身打磨、汽车玻璃修复。

电子产品外壳的打磨抛光、光碟抛光。

不锈钢，铝合金、陶瓷研磨，抛光。

玻璃研磨抛光，如摄像头。镜片研磨抛光。

Benefits of our products: Adopted PET film as base material, with advantages of high-strength, not easily deformed, high surface smoothness, high-temperature resistance, good flexibility, can work out smoother surface.

Adopted special coating technique, grains are distributed evenly, with advantages of sharp surface, efficient grinding, good surface finishing and good consistency.

Used high-temperature resistant resin, high-strength base material and special bond, to avoid deep scratches and ensure longest tool life.

Special anti-clog coating surface with chip removal and anti-clog, improving the performance of sandpaper.

Better surface smoothness than abrasive cloth, stronger than abrasive paper with better dimensional stability, water and oil resistant, suitable for both dry and wet sanding.

Application: Car primer, finish paint. Auto body and glass repair.

Electronic products' shell finishing, disc polishing.

Stainless steel, aluminum alloy, ceramic grinding and polishing.

Grinding and polishing for glass products, eg: camera and lens.